
  

1 
 

Agenda Algemene Ledenvergadering 

Datum: 17 maart 2022 

Aanvang: 20:15 uur 

Inhoud 

1. Opening ........................................................................................................................................... 3 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 2019-2020 .......................................................... 3 

3. Jaarverslag besturen .................................................................................................................. 5 

a) Secretaris ................................................................................................................................... 5 

b) Onderhoud en Opstallen ....................................................................................................... 5 

c) Voetbalzaken ............................................................................................................................. 7 

d) Damesafdeling.......................................................................................................................... 7 

e) Jeugdafdeling ............................................................................................................................ 8 

f) Klaverjascommissie ............................................................................................................... 12 

G) Media ......................................................................................................................................... 13 

H) Penningmeester .................................................................................................................... 13 

4. Kascommissie ............................................................................................................................. 14 

5. Contributie ................................................................................................................................... 14 

6. Bestuurswisselingen ................................................................................................................. 14 

PAUZE .................................................................................................................................................. 14 

7. Statuten en Huishoudelijk reglement ................................................................................ 14 

8. Jubilarissen .................................................................................................................................. 14 

vanwege het grote aantal komt hier een apart evenement voor ................................ 14 

9. Verlichting A - Veld ................................................................................................................... 14 

10. Rondvraag ................................................................................................................................. 14 

11. Sluiting ........................................................................................................................................ 14 

 

NB. Indien men vanuit de vergadering kandidaten wenst te stellen voor een 

functie in het bestuur dienen deze kandidaten minstens een uur voor de 

vergadering bij het bestuur bekend te worden gemaakt. Daarbij dienen namen 

en handtekeningen van drie stemgerechtigde leden.  

 

 



  

2 
 

Alle leden hebben toegang tot de Algemene Ledenvergadering. Leden tot zestien 

jaar brengen in deze vergadering telkens 1 stem uit. Leden van zestien en 

zeventien telkens 2 stemmen en leden van achttien jaar en ouder telkens 3 

stemmen.   
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1. Opening  

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 2019-2020 

Opening: 

Voorzitter opent de vergadering met een minuut stilte vanwege het overlijden 
van Nico Sierhuis en de slachtoffers van de Covid pandemie. 
 

Notulen 2018/2019   
Deze worden tijdens deze ALV goedgekeurd. 

 
Jaarverslag besturen  

Ledenaantallen: jeugd 129; Dames( incl vrijdagavond 30+) 45;Senioren 168. 
 
Voorzitter neemt de diverse afdelingen door en geeft aan dat voor hem komend 

seizoen het laatste zal zijn, Lisa Fijma aftreedt en Jos Köster tot aan 01.01.2022 

aan zal blijven. 

Onderhoud en opstallen  
Juist door Corona was het mogelijk om veel tijd te spenderen aan het onderhoud 

van ons complex t.w. 3 extra led lichtmasten B veld , isolerende beglazing 
kantine (donatie Deka markt) en plaatsen van 60 zonnepanelen ( !!!)  op de 

kleedkamers. Nieuwe groepenkast kantine , nieuwe alarmcentrale. Daarbij ook 
nog vermeldenswaardig, de bijdrage van de Gemeente Zaanstad die de 
beschoeiing langs het B-veld heeft hersteld. 

 
Voetbalzaken : 

Na een paar competitie ronden werden  helaas alle wedstrijden weer 
geannuleerd. COVID sloeg weer toe en heeft uiteindelijk geresulteerd in een 
voetbal-loos  seizoen. 

 
Kascommissie 

Kas controle commissie heeft alle stukken van de penningmeester bestudeerd en 
haar goedkeuring daar aan gegeven 
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Contributie  
Deze worden bevroren en het bestuur zal nader invullen wat Saenden voor de 

leden nog iets kan betekenen. 
 

Binnengekomen vragen 
Ronald Smit:  
Zijn er  nog  grote financiële consequenties als gevolg COVID : neen zie balans, 

mede door de verstrekte subsidies. 
 

Antwoord:  
Er zal geen verhoging contributies plaatsvinden 
Opzeggingen leden : bij Saenden Nihil, leden waarderen de club. 

 
Dick van Nooij: 

In de voorziening onderhoud heeft een afboeking plaats gevonden van € 
30.000.Dit bedrag zie ik niet terug op de Winst en verliesrekening, is dit dat 
geen Bate? 

 
Antwoord van de Penningmeester: 

het bedrag in de resultatenrekening en de mutatie op de balans moeten 
inderdaad in beginsel in evenwicht zijn, tenzij een voorziening rechtstreeks in de 
balans gemuteerd. 

Rekeningnummer grootboek 430 staat nu op € 41.966. Als de afboeking van de 

voorziening hierop in mindering is gebracht betekent het dat aan onderhoud 

eigenlijk € 71.966 is uitgegeven. 
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3. Jaarverslag besturen 

a) Secretaris 

 

138 jeugd (voor indeling zie verslag jeugdafdeling) 

45 Dames, waarvan 6 niet-spelend en 1 leider 

168 Senioren, waarvan 29 niet-spelend en 9 leider/trainer 

Het bestuur 
Seizoen 2020-2021 bestond het bestuur van RKVV Saenden uit de volgende 

personen: 
Ron Rijkers   Voorzitter (niet herkiesbaar) 

Jos Köster   Secretaris (niet herkiesbaar) 

Keesjan Fijma  1e. penningmeester( niet herkiesbaar) 

Chiel Nooij   2e. penningmeester (herkiesbaar) 

Rob Vet    voetbaltechnische zaken (niet herkiesbaar) 

Het volgend lid wordt aangedragen als nieuw bestuurslid: 

Irma Borst (secretaris per 1-1-22) 

Ter ondersteuning van het bestuur functioneerden onderstaande 

commissieleden: 

Kantine   Tini Vet, Bianca Muilwijk 
Ledenadministratie  Ineke Sierhuis 
Terreinen en opstallen  Erik Vonk, Rob Vet 

Wedstrijdsecretaris  Dennis Hollander 
Reclame    Rob Vet/Erik van Heusden 

 
Het Dagelijks Bestuur vergaderde wekelijks en 2 x per seizoen woonden de 

verschillende commissies de vergadering bij. 

In het seizoen 2020-2021 werd het bestuur bijgestaan door Wim Ijsseldijk. 

Onder zijn leiding is voor een gewijzigde bestuursstructuur gekozen die m.i.v. 

het seizoen 2021-2022 in werking is getreden.  

De nieuwe bestuursstructuur bestaat uit een Dagelijks Bestuur (voorzitter, 

secretaris, en 1e penningmeester). Zij vergaderen minimaal eens per 3 weken. 

Daarnaast is een Hoofdbestuur samengesteld dat bestaat uit het Dagelijks 

Bestuur, aangevuld met de diverse commissies. Zij vergaderen eens per 6 

weken. 

b) Onderhoud en Opstallen 

Ondanks dat de competities grotendeels stil gelegen hebben gaat het onderhoud 

aan de velden en opstallen altijd door. Een klus die door het grote aantal 

vrijwilligers te doen is en die het mogelijk maakt om alles zo optimaal mogelijk 

te hebben als de bal weer gaat rollen. 
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Dit jaar is er geïnvesteerd in de speeltuin voor onze kleinsten. De oude speeltuin 

(ja die met de Robertus kerk) voldeed in de ogen van de gemeente aan geen 

enkele norm en moest het veld ruimen. De VNS heeft ruimhartig in de buidel 

getast en nu staat er een goedgekeurd attribuut met glijbaan en klimhelling. 

Klaas Ris heeft alle zeilen bijgezet en heeft het geheel compleet gemaakt met 

een schitterende handgemaakte hardhouten bank met tafel. Verder zijn alle 

hekken opnieuw uitgelijnd en zijn alle armoedige paaltjes vervangen door nette 

kunststof paaltjes. Gratis verkregen uit herinrichting werk elders in Wormerveer. 

De trainingsaccommodatie op het terrein van de tennisclub is voorzien van 

nieuwe LED-verlichting. Hier en daar moest daar wat struikwerk voor wijken. 

Ook hier is de verdeelkast aangepast. Ondertussen hebben de zonnepanelen 

zichzelf al ruim terugverdiend en zijn zo de kosten behoorlijk gedrukt. 

Er is overgegaan op het gerobotiseerd trekken van de belijning langs de velden. 

Hierdoor hoeft Marco niet meer bij weer en wind uit te rukken, al wil hij eigenlijk 

niet helemaal afscheid van het lijnentrekken nemen. 

Wat zorgen baart is de belasting van het B-veld met trainen en wedstrijden. 
Het is definitief besloten dat Saenden geen kunstgras op dit gedeelte gaat 
krijgen. 

Alternatief om toch de speeldruk een beetje te reduceren is het aanleggen van 
verlichting op het A-veld. Er kunnen dan in de avonduren wedstrijden gespeeld 

worden en een deel van de trainingen kan op het a-veld gehouden worden. 
Dat daar zuinig mee omgegaan moet worden is duidelijk. 

Verder moeten ook trainers en begeleiders kijken hoe zij de velden belasten. 
Het komt nu voor dat ons “prutje” onbemand in het licht staat, terwijl het B-veld 
overbelast wordt. Dat moet anders. Verder is er ook in het drankenhok andere 

(LED) verlichting aangebracht, iets wat ook in de kantine staat te gebeuren. 
Verder zijn de slootkanten geschouwd (riet moet daar gemaaid worden) en 

hebben de velden de aandacht. Vooral na het spelen van wedstrijden worden alle 

gaten nagelopen en worden alles weer door de terreinploeg geëgaliseerd. Een 

duivelse klus. 

Rest mij ook de aandacht te vestigen op het beheer van de dieren op en vooral 

in onze velden (denk hierbij aan mollen) te vestigen. Een doorlopend punt van 

aandacht. Ook het schoon houden van de kleedkamers en sanitair blijft een klus 

apart, denk daar ook zelf eens aan als de deur dichtgetrokken wordt. 

Naar de toekomst toe is het gebruik van chemische middelen voor bestrijding 

van onkruid en ongedierte niet langer toegestaan en zal apparatuur zonder 

fossiele brandstof ingezet moeten worden. Hier bij vervanging van apparatuur en 

machines op letten! 

Gelet op dit hele verhaal rest mij een geweldig dankwoord uit te spreken voor al 
die vrijwilligers die doordeweeks de schouders eronder zetten. 
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Wil je er ook bij horen? Meld je aan, zo gezellig en geheid dat het voldoening 
geeft. 

 
Erik Vonk en Ron Rijkers 

De werkersploeg (door Rob Vet) 

Wie denkt dat als er geen voetbal is dat er dan ook op het complex niets hoeft te 

gebeuren zit er een aardig stukje naast Want het gras en het onderhoud van de 

gebouwen heeft geen lockdown. Veel trainingen en sportdagen van de jeugd 

gingen door omdat de jeugdcommissie er van alles aan had gedaan om onze 

jeugd zoveel mogelijk bezig te houden. Grasmaaien, bomen toppen, sloten 

schouwen en zeker ook het streamen van de vele grasperken rond om ons 

complex gaat gewoon door. Dan zijn er nog de dames in onze werkersploeg die 

ontzettend veel werk verrichten en nu dan ook de klussen aanpakken waar ze 

anders niet aan toekomen. Ze kunnen trouwens best wel wat versterking 

gebruiken op de maandagochtend. Wie o wie komt op deze gezellige ochtend ons 

helpen. Ik ga geen namen noemen want 1 vergeten is dodelijk maar voor de hele 

ploeg in 1 woord; het was weer super en daarvoor onze dank namens de hele 

club. 

c) Voetbalzaken 

En weer werd het niet het voetbalseizoen waar we op hebben zitten wachten.  
Ook dit seizoen stonden we met een prima elftal klaar om een gooi te doen naar 
het kampioenschap. Door de inmiddels bekende lockdown lag het hele 

programma er weer uit en niet alleen voor ons vlaggenschip maar voor al onze 
voetballende leden was het waardeloos. Al onze elftallen stonden er goed voor en 

hadden er erg veel zin in . We zullen, omdat we nu weer in dezelfde situatie 
zitten, dat de KNVB met een goed plan B komt. Hier dus een beknopt verslag 

van de afdeling Voetbalzaken en we hopen dat het dit seizoen alsnog allemaal in 
orde komt. 
 

d) Damesafdeling 

Het was wederom een bijzonder voetbalseizoen. We mochten starten en wat 
waren we daar blij mee na vorig seizoen veel stilgezeten te hebben. De eerste 

bekerwedstrijden werden gespeeld en ik geloof dat we zelfs de eerste 
competitiewedstrijd ook nog gespeeld hebben. Helaas kwam daar al snel het 

nieuws dat alles weer werd dichtgegooid. Balen, na vorig seizoen hadden we 
eindelijk weer nieuwe hoop. Er kon nog wat getraind worden, maar dat was met 
twee weken eigenlijk ook al klaar. Voetbal lag er helemaal uit voor de rest van 

het seizoen. In het voorjaar werd het trainen wel weer een beetje opgepakt, met 
diverse maatregelen in ’t achterhoofd. Zo mochten wij dit seizoen weer een 

beroep doen op Fortuna Wormerveer om af en toe gratis gebruik te maken van 
de velden. Veel dank hiervoor! Later mochten wij op de velden van Saenden 
verder trainen onder een aantal voorwaarden. 

 
Voor Mozes Izaac, onze nieuwe trainer, was dit ook flink balen. Nadat hij het 

damesvoetbal bij Saenden had opgepakt en weer goed op de rails wilde zetten, 
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moest ook hij al snel weer pauzeren met het trainen geven. Mozes werd ook 
gevraagd om het meisjesvoetbal op zich te nemen. Twee keer per week gaf hij 

trainen aan de MO13 en de MO15. De meiden moesten nu ook een tandje 
bijzetten tijdens de trainingen, maar ook zij hadden dit even nodig! We zijn blij 

dat we Mozes hebben kunnen binnenhalen binnen de afdeling. 
  
De feestjes bij Saenden lagen tevens stil. Zoals jullie wel weten, is de 

damesafdeling niet vies van een gezellig feestje. Deze zorgen er ook voor dat de 
gezelligheid behouden wordt binnen het team. Het was een negatieve en 

moeilijke periode voor ons allen. Een aantal dames namen daarom het voortouw 
om een corona-proof feestje te organiseren buiten de club.  
Zo ontstond de Saendendames-huizentocht!  

Een kroegentocht, maar dan bij de damesleden thuis. Een aantal van ons had 
namelijk net een nieuwe woning, dus konden we mooi gebruik maken van de 

situatie. De tocht begon in Zaandam en vervolgde zich verder naar Wormerveer 
via Zaandijk en eindigde in Krommenie met nog een tussenstop in Assendelft. 
Elk huis stond in het teken van een land. Een passend hapje en drankje was 

daarom niet geheel onbelangrijk. De broodjes braadworst, pizza’s, Indonesische 
lekkernijen en heerlijke gemixte drankjes vloeiden rijkelijk!  

Het was een gezellig alternatief op gepaste wijze. Zo hielden we de sfeer er toch 
nog een beetje in samen. 
  

Verder zijn er dit seizoen geen wisselingen geweest binnen het damesbestuur. 
Het damesbestuur bestaat nog steeds uit: Voorzitter Femke, secretaris Jorien, 

Lisa, Tessa, Elena, Eric en Mozes. Buiten het bestuur vervult Carmen ook nog 
steeds een aantal taken als kantinediensten en tasdiensten regelen.  
Bovendien heeft ze samen met Isabella het stokje overgenomen van Mendy en 

Suzanne om het jaarlijkse weekendje-weg te regelen. 
  

Tot slot een heel groot applaus! Waar we ieder jaar dank uitspreken naar alle 
vrijwilligers (groot-klein, jong-oud, maar allen bevlogen), willen we dat dit jaar 
nog sterker doen. Het is voor iedereen binnen de club weer een bewogen seizoen 

geweest door corona, maar onze vrijwilligers hebben echt een tomeloze inzet 
gehad en zijn onverminderd verder gegaan met het verzorgen en organiseren 

van ons mooie Saenden. Dank, dank, dank!  
 

Met vriendelijke groet, mede namens het damesbestuur,  
Femke Schermer 
 

e) Jeugdafdeling 

Jaarverslag Jeugdbestuur 2020-2021 

Het jeugdbestuur bestond in het seizoen 2020-2021 uit: 
Rick Vet   voorzitter 
Hans Glim   secretariaat/wedstrijdzaken 

Vanessa Mooy  activiteiten/PR/overige 
Mirella Peereboom  activiteiten/overige/vertrouwenscontactpersoon 

Ferry van Breukelen algemene zaken/toernooien 
Bianca Muilwijk  kantinediensten/overig 
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Bij het vragen naar hulp van ouders is er altijd wel iemand bereid te helpen. Er is 

echt een grote (gezellige) groep ouders die bereid willend is. Wat dat betreft 

mogen we niet klagen. 

Het seizoen 2020-2021 in vogelvlucht 
 • Tijdens de Open Dag is het druk en mogen we een aantal nieuwe leden 

begroeten. Het was vreselijk weer, maar toch super geslaagd.  
Elk jaar lijkt de Open Dag beter te worden bezocht;  

 
• Het jeugdbestuur had wederom een nieuwe groep trainers weten aan te stellen. 

Voor de o13, o15, O16 en o18 beginnen we nu langzamerhand wel een vastere 

groep trainers te krijgen. Voor de Mini, o9 en o11 groepen stond een fantastische 

groep voetbalvaders/opa’s te training te verzorgen.  

• Het Sinterklaasfeest ging helaas niet door vanwege Corona;  

• Dit jaar ging het Saendenkamp wederom niet door i.v.m. Corona. Hopelijk 

kunnen we dit snel weer doen. Toch het hoogtepunt van het seizoen; 

• Dit jaar werden er ook geen toernooien gespeeld. Ook Corona was hiervan de 

oorzaak; 

• Het Mini Hussel toernooi ging ook niet door ………………….. Corona; 

• Naast de voetbalactiviteiten wordt er gemiddeld elke maand wel een activiteit 

naast het voetbal georganiseerd. Bingo, The Beach etc. Uiteraard is hier 

afgelopen seizoen weinig van terecht gekomen in verband met Corona; 

• Op de voetballoze zaterdagen deden we toch elke zaterdag een activiteit.  

Van Booth-Camp, techniektraining of een onderling toernooitje aan toe. Het 
bleek dat hoe ouder de kids werden des te moeilijker het werd om ze op 

zaterdag aan de gang te krijgen. 
 

Samenstelling jeugd 
De jeugdafdeling van Saenden telde dit seizoen bij de start 130 leden. 
Gedurende het seizoen komen er nog een aantal jongens en meisjes bij, 

waardoor we het seizoen met 138 jeugdleden eindigen. De jeugd werd dit 
seizoen weer enthousiast begeleid door hun coaches en trainers. Tijdens de 

weinige wedstrijden, in verband met Corona, werden zij aangemoedigd door een 
grote schare fans. Ook de trainingen werden veelvuldig bezocht. Naast 
wedstrijden en trainingen hielpen veel ouders mee met de activiteiten die in de 

loop van het seizoen werden georganiseerd. Deze belangeloze inzet waarderen 
wij bijzonder. 
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Aantal jeugdleden:  

2016-2017 2017-2018 2018-2019 2019-2020 2020-2021 

O19-O18 junioren 5  13  xx  xx  14 

O17-O16 junioren  14  12  16  16  25 

O15-O14 junioren 13  12  15  39  40 

O13-O12 pupillen 21  40  33  31  21 

O11-O10 pupillen 26  16  25  24  20 

O9-O8 pupillen 18  16  22  13  9 

Mini’s   8  10  9  6  9 

Totaal   105  119  120  129  138 

 

 
Competitie verloop (door Hans Glim) 

Dit seizoen gingen we in met de wetenschap dat Covid nog steeds de wereld in 
zijn greep heeft. 
Vanaf 22 augustus zijn we begonnen met enkele oefenwedstrijdjes en een open 

dag op 29 augustus, met deze dag ook de eerste bekerwedstrijden van enkele 
teams. Net als de week erna, waarin op trainingsdagen enkele bekerwedstrijden 

ingehaald werden. 5 september startte voor de jongste jeugdteams, de pupillen 
al de competitie. Hier was nog niet echt op gerekend, omdat in het verleden deze 

competitie pas in de 2e helft september van start ging. En wij veel liever deze 
dagen willen gebruiken voor open trainingsdagen met onderlinge oefenpotjes.  
 

Maar de KNVB beslist anders en doet wat zij wil. Met de teamindelingen waren 
we nog druk bezig, mede door de toestroom van nieuwe leden, na de open dag 

en open trainingen door op de woensdagen. 

Een hele puzzel, want welke leeftijd hebben deze leden, Het wordt dan een 

O9team, of O10, i.v.m. de dispensatieregels. Vanaf 12 september was alles wel 
duidelijk en hadden we de indelingen tot de herfstvakanties gemaakt  vanaf deze 
datum hadden  we de volgende teams: 

  
De Jongens teams, waarin overigens ook meisjes mee mogen doen waren 

Jo18-1, Jo16-1, Jo16-2, Jo15-1 Jo13-1, Jo12-2, Jo10-1 en Jo9-2. 
 

En dan onze meidenteams waarin geen jongen, uit bijv. een jongere 
leeftijdscategorie mag invallen. een regel die er hopelijk in de toekomst wel kom. 
Want met exact 8 meiden bij de o11 is dat best krap, is spelen namelijk 8 tegen 

8. Zeker in de huidige onzekere tijd 
Vanaf 12 september hadden we de volgende meidenteams 

Mo15-1, Mo15-2 en Mo11-1 
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Dat de competities soms stil gelegd zou worden dat hadden we ergens wel 

verwacht, toch was iedereen onaangenaam verrast dat vanaf 15 oktober er geen 
enkele wedstrijd meer gespeeld mocht worden. M.u.v. onderlinge wedstrijden 

binnen de club voor de jeugd t/m 17 jaar en de trainingen t/m 17 jaar mochten 
ook, onder de bekende voorwaarden doorgaan. 
 

Vanaf deze datum is de jeugd gelukkig nog wel actief gebleven, omdat trainen bij 
de jeugd nog mocht, onder strikte voorwaarden, en zonder de kleedkamers en 

kantine te gebruiken en zonder ouders langs de lijn. En ook op de zaterdag is de 
minitraining door blijven gaan. 
Vrijwel elke zaterdag was er ook een programma voor de gehele jeugd.  

Gelukkig hebben we een creatieve groep binnen de jeugdafdeling, dus vrijwel 
elke zaterdag een ander programma  voor onze jeugdleden. Soms in de zaal, of 

met en groep naar het klimbos, een Bootcamp enz.  
Kortom er is van alles gedaan om de het voor de jeugd leuk te houden.  
Ook hadden we het rode draadplan, "Train de trainer" waarbij de trainers werden 

bijgestaan door Mark de Horn van JVO (jeugd voetbal opleiding). en werd er door 
JVO een aantal maal een techniektraining georganiseerd op de zaterdag.  

  
vanaf 5 juni 2021 kon er worden deelgenomen aan de Regio Cup.  

Hierin hebben slechts enkele mixed-teams een wedstrijdje gespeeld, simpelweg 

omdat het nog steeds heel moeilijk was om een team compleet te krijgen en de 
KNVB strikt bleef bij de leeftijdsindelingen.  Of omdat vervoer op een probleem 

stuitte, als  de wedstrijd in bijv. Haarlem of Amsterdam of Landsmeer was 
gepland. Iets wat met de geldende reisbeperking geen doen was, en hoezo is dat 

in de "Regio" . 
 
Kortom een seizoen dat we zo snel mogelijk willen vergeten. Maar waar de 

jeugdafdeling met trots op kan terug kijken. In deze moeilijke tijden, is er aan 
onze jeugd een fantastisch mooi en gevarieerd programma aangeboden. En is 

het ledenaantal van onze jeugdafdeling ook nog eens gegroeid.  
 
Hopelijk brengt het seizoen 2021-2022 ons weer een echt voetbaljaar met 

uitgespeelde competities. 
 

Trainers 
Een altijd terugkerende zorg is het invullen van de trainers. Uiteindelijk is het 
ons weer gelukt om een mooi team samen te stellen. Alle trainers, enorm 

bedankt voor jullie inzet. Een speciaal woord van dank aan hen die bereid waren 
om af en toe in te vallen als er een trainer niet kon. 

 
Jeugdtrainers: 
O13, O15, O17, O19:Ronald Hofman, Leo Brusche, Damian Aalberts, Shona van 

Assema, Christiaan Llonga, Minggus Louhatapessy, Mozes Isaak, Ray Addal, 
Suzanne Nelen. 

Mini, O8, O9, O10, O11, O12 en O13-pupillen: Ray Addal/Rick Vet/Rob 
Vreeken/Kees Heg/Sjaak van Muilwijk, Jeff Phiri, Jens de Droog, Maurice Doets. 
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Jeugdleiders: 
O18-1   Ronald Hofman/ Remco Pauli 

O16-1   Piet Rijkhoff/ Peter Binke 
O16-2   Rick Vet/ Jan Vonk 

MO15-1  Vanessa Mooy/ Sander Nat 
O15-1   Tino Vredenburg 
MO15-2  Nancy Moes 

O13-1   Ferry van Breukelen & Raymond Monch 
O12-1   Ngozi Phiri 

O10-1   Jose Poyato 
O9-1   Erik Butter 
O9-2   Dennis Mol 

Mini’s   Diverse ouders 
 

Scheidsrechters 
De scheidsrechters werden in grote mate door Mirella Peereboom geregeld met 
ondersteuning van de rest van het jeugdbestuur.  

 
Kantinecommissie 

De kantinediensten werden dit jaar geregeld door Bianca Muilwijk. Over het 
algemeen verliep de organisatie en uitvoering van de kantinediensten bij de 
jeugd soepel. Ouders zien de noodzaak van een goede barbezetting in en bijna 

niemand heeft zijn/haar dienst verzuimd. Alle ouders die hun bardienst hebben 
gedraaid, bedankt voor jullie inzet en betrokkenheid bij de jeugd van Saenden. 

 
Activiteitencommissie 

De activiteitencommissie is in handen van Vanessa en Mirella. Door Corona zijn 
er natuurlijk weinig activiteiten geweest. Er is echter een goed netwerk van 
behulpzame ouders waar we op terug kunnen vallen. 

 
Kampcommissie 

De kampcommissie wordt gevormd door Mirella Peereboom en Vanessa Mooy. 
Helaas door Corona is ook afgelopen jaar er geen jeugdkamp geweest. 
 

Namens het jeugdbestuur iedereen enorm bedankt voor jullie inzet. 

Rick Vet 

f) Klaverjascommissie 

Helaas door de Coronapandemie geen mogelijkheid gehad om het seizoen 

2020/2021 te klaverjassen. 
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G) Media 

De media, krantje en website 

In het afgelopen coronajaar zijn er weinig krantjes uitgebracht, maar zoals u 

hieronder ziet wel bezig geweest bij het stukje archief. Als er nieuws te melden 

was dan werd het via een nieuwsbrief op de website geplaatst en als extra 

service naar de leden gestuurd via hun e-mailadres. 

Na de zomervakantie en het begin van het voetbalseizoen ben ik weer gestart 

met het maken van het krantje. Door het kapotgaan van de printer is het de 

vraag of we nog wel door moeten gaan met het papieren krantje? Het krantje 

wordt wel iedere week gemaakt en ondertussen naar ruim 450 emailadressen 

gestuurd als extra service naar de leden en wordt het ook op de website vermeld 

waar het ook te lezen is en ook verdere informatie te vinden is. Het spaart 

papier, printerkosten en mankracht om het papieren krantje niet meer uit te 

brengen is zeer de overweging waard ??  

De website wordt nog steeds bijgehouden door Jan Knaap en bij de jeugd door 

Hans Glim. De website is ook aan een upgrade toe. Dennis Verheijen, de maker 

van de huidige website, heeft te kennen gegeven hieraan niet meer te willen 

meewerken omdat de binding er niet meer is en dat is jammer maar begrijpelijk. 

Jan gaat hierin wel verder en heeft in een oriënterend gesprek een vervanger 

gevonden in de persoon van Rico van Assema om Jan waar nodig is hierin te 

ondersteunen. Hier moet in de komende maanden nog een vervolg aan worden 

geven. 

Archief. In het najaar  van 2020 contact gehad met Rob v.d.Berg archivaris van 

de v.v. Zaandijk over het indexeren van een verenigingsarchief en van hem vele 

nuttige adviezen gehad. Het archief bestaat voornamelijk uit oude 

mededelingenbladen ( de krantjes) en een deel plakboeken van onze oud-

penningmeester Nico Sierhuis. Deze zijn nu momenteel allemaal geïndexeerd op 

jaar en opgeslagen, een behoorlijk karwei. In totaal 12 verhuisdozen, is zes 

meter archief. Nu nog bij ons thuis maar zal bij Saenden in een ruimte 

opgeborgen moeten gaan worden in een afgesloten kast. Op een later tijdstip 

kunnen we dan misschien gaan beginnen met digitaliseren, maar dit brengt heel 

veel werk met zich mee. 

Met groet Marja en Jan Knaap 

H) Penningmeester 

Zie bijlagen die voorafgaand aan de ALV zijn te verkrijgen. 
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4. Kascommissie 

5. Contributie 

6. Bestuurswisselingen 

 

PAUZE 

7. Statuten en Huishoudelijk reglement 

Zie bijlagen 

8. Jubilarissen 
vanwege het grote aantal komt hier een apart evenement voor 

9. Verlichting A - Veld 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

 


